
Υπό ιον φόβο
ίου Εγκέλαδου,

πολιτικοί μηχανικοί
και ΕΤΕΚ ζητούν in
διεξαγωγή ελέγχων
ΜΑΡΙΟΣ ΑΔΑΜΟΥ

Σε δηλώσει ίου στη «Σ» ο

Προεδρία ίου ΣΠΟΛΜΗΚ,
nXaicovas Στυλιανού, ανέ
φερε πα» «ιο θέμα ιου πε
ριοδικού ελέγχου κτηρίων
είναι ένα ζήτημα που απα
σχολεί ιον Σύλλογο pas εδώ

και καιρό, διόιι έχουμε πληθώρα κτηρίων
και κτηριακου αποθέματο5 στην Κύπρο, τα
οποία είτε δεν έχουν ελεγχθεί είτε είναι επι
κίνδυνα είτε είναι σε μία αβέβαιη κατάσταση
και ένα5 mOavos σεισμ05 ή καταστροφή θα
πυροδοτήσουν μία σειρά από μεγάλε5 αντι
δράσει. Πιθανόν το όλο ζήτημα να έπρεπε
να αντιμετωπιστεί και νομοθετικά, αλλά εξ
όσων αντιλαμβάνομαι κάτι τέτοιο δεν είναι
και τόσο εύκολο. Παρόλ' αυτά, όμω5, θέση

μ as είναι όπ, τουλάχιστον, στα κυβερνητικά
κτήρια, ένα σημαντικό μέρο5 των οποίων
είναι ενοικιαζόμενα και φιλοξενούν μεγάλο
αριθμό υπαλλήλων, έπρεπε ν' αρχίσει να
γίνεται συστηματικά ο περιοδικ05 έλεγχο5
των κτηρίων. Τέτοιου είδου$ διαδικασία ακο
λουθείται σε πολλέ5 χώρε5 του εξωτερικού
και πρέπει να αρχίσει να γίνεται και στην
Κύπρο, έστω και σε προληπτικό επίπεδο,
για αποφυγή οποιωνδήποτε δυσάρεστων
καταστάσεων είτε στο άμεσο είτε στο μακρινό
μέλλον», κατέληξε, τονίζοντα5 εκ νέου την
ανάγκη επανεξέτασα του όλου θέμακ» και
npoa)0nons του.

Από την πλευρά του, ο Πρόεδρο5 του ΕΓΕΚ
Στέλΐ05 Axvuibms είπε ncos την ανάγκη για
περιοδικό έλεγχο των οικοδομών ανέδειξε
εδώ και πάρα πολύ καιρό το Επιμελητήριο
και τη θέση αυτή ασπάζεται και ο Συλλογο5
Πολιτικών Μηχανικών Κύπρου. «Είναι μία
προσπάθεια που πρέπει να πω όη χρονολο
γείται κι ευελπιστούμε όπ σύντομα θα ευοδω
θεί», πρόσθεσε, σημειώνοντα5 όπ «υπάρχουν
κτήρια τα οποία ανηγέρθησαν σε εποχή που

δεν υπήρχαν οι αντισεισμικοί κανονισμοί και
άποψη \ias είναι ncos μέσα από τη διαδικασία
των περιοδικών ελέγχων ενδεχομένου να
εντοπιστούν περιπτώσει όπου θα χρειαστεί
να γίνει είτε κάποια βελτίωση είτε ακόμα
και κατεδάφιση, xcopis να λέμε ότι αυτήν
τη στιγμή υπάρχουν κτήρια ή οικοδομέ5
που δεν πρέπει να χρησιμοποιούνται. Erri
ons, θέση μα5 είναι όπ κατά τη διαδικασία
ενεργειακή5 αναβάθμισα κάποιων κτηρίων
θα πρέπει να γίνεται παράλληλα και ο έλεγ
xos στατικού φορέα, έτσι ώστε αν χρειάζεται
οποιεσδήποτε περαιτέρω αναβαθμίσει ή
βελπώσεΐ5, αυτέ5 να γίνονται. Πρέπει να πω,
πάντως ncos όσε5 φορέ5 θέσαμε το θέμα δεν
υπήρχε οποιαδήποτε αρνητική αντίδραση,
αλλά για την ώρα, τουλάχιστον, το όλο θέμα
δεν έχει προωθηθεί. Ελπίζουμε ότι αυτό θα
γίνει σύντομα και θα αρχίσουν οι περιοδικοί
έλεγχοι, οι οποίοι πραγματικά θα είναι πάρα
πολύ βοηθηπκοί», κατέληξε ο κ. Axvuoms.
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Με αφορμή τα cos άνω η «Σ» επικοινώ

Articlesize (cm2): 1304

Author:

Customer:
Review from 31/07/2017

ΣΗΜΕΡΙΝΗ

MatrixMedia  Kon. Skokou 3, 1061 Nicosia  Tel: +357 22 592378  Fax: +357 22 358018  eMail: info@matrixmedia.com.cy

ΜΑΡΙΟΣ ΑΔΑΜΟΥ
Subrubric:

Mediatype:

Rubric:

Ακίνητα/Κτηματικά

ΕΜΠΟΡΙΟ/ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ

Print

Page 1 / 2

ημερομηνία: 30/07/2017, από σελίδα 33 



νησε και με τον Προϊστάμενο ίων Τεχνικών
Υπηρεσιών του Υπουργείου Εσωτερικών,
Κυριάκο Κούρο, ο onotos ήιαν ιδιαίτερα
KaGnouxaoiucos, τονίζοντα5 noos ανά τακτά
χρονικά διαστήματα το Kpaios λαμβάνει ή
αναθεωρεί πρακτικέ5 με στόχο την ύπαρξη
όσων ίο δυνατόν περισσοτέρων ασφαλών
κτηρίων. Oncos εξήγησε, μεταξύ άλλων
το Kpaios προχώρησε στη εισαγωγή του
θεσμού υποχρεωτική5 επίβλεψε από Αρ
χιτέκτονα και Πολιπκό Μηχανικό (1999)

των οικοδομικών εργασιών, ενώ το 2012
εφαρμόστηκαν οι ευρωκώδικε5, μέσω των
οποίων ελέγχονται ενδελεχά^ οι αιτήσει
για ανέγερση κτηρίων. Όσον αφορά κτήρια
που ανηγέρθησαν πριν από το 1999, ο κ.
Koupos είπε ncos οι προσφυγικοί οικισμοί
ελέγχονται ανά τακτά χρονικά διαστήματα
και εκεί που κρίνεται απαραίτητο γίνονται
οι anapainras επιδιορθώσει ή αν κριθεί
αναγκαίο και κατεδαφίσει. Σε ό,τι αφορά

us υπόλοιπε5 οικοδομέΒ (ιδιωτικέ5 πολυ
κατοικίε5, κατοικίε5 και κτήρια), συνέχισε,
πέρσι εγκρίθηκε μία νέα τροποποίηση του
περί Ρυθμίστε Οδών και Οικοδομών Νόμου,
στοχευοντα5 περισσότερο στην πρόληι])η, δί
δοντα5 το δικαίωμα cms αρμόδιε5 Αρχέ5 να
εκδίδουν ειδοποίηση ακόμη κι αν δεν έχει
καταστεί κατεδαφιστέο ένα κτήριο, με την
οποία να καλείται ο ιδιοκτήτη να απευθυνθεί

σε έναν μηχανικόμελετητή για ετοιμασία
μελέτη5 σε σχέση με τα μέτρα που πρέπει
να ληφθούν για να καταστεί εκ νέου ασφα
λέ5 το κτήριο. «Στην περίπτωση, όμω5, που
μία οικοδομή είναι ovrcos επικίνδυνη έχουν
ενισχυθεί ακόμη περισσότερο οι σχετικέ5 δια
τάξει και μπορούν οι αρμόδιε5 Αρχέ5 ακόμη
και να την εκκενώσουν. Επιπρόσθετα, αυτήν
τη στιγμή βρίσκεται σε εξέλιξη η ετοιμασία
μελέτα από AuorpiaKous, η οποία στοχεύει
στη μεταρρύθμιση του συστήματο5 αδειοδό
mons, επίβλεψε και γενικότερα όλων των

θεμάτων που αφορούν την ανάπτυξη, oirccos
ώστε εκεί και όπου χρειάζεται να γίνουν και
οι απαραίτητε5 τροποποιήσει των σχετικών
νομοθεσιών. Αυτή η μελέτη αναμένεται να
είναι έτοιμη npos το τέλθ5 του καλοκαιριού
και, βάσει των έω5 τώρα προκαταρκτικών
εκθέσεων, επίκεινται πολλέ5 αλλαγέ$. Μία
από αυτέ5 us αλλαγέ$ έχει να κάνει με τον
τρόπο χειρισμού μία5 οικοδομή5 από την
αρχή μέχρι το τέλθ5, αλλά και του ελέγχου
που θα γίνεται μετά την ολοκλήρωση ms,
ανάλογα και με τη σπουδαιότητα ms. Δηλαδή,
διαφορετικ05 θα είναι ο χειρισμ05 για μία
κατοικία και διαφορεπκ05 για μία πολυκα
τοικία ή ένα μεγάλο κτηριακό
συγκρότημα ή κυβερνητικό
κτήριο. Βέβαια, όλε5 οι είτι
σημάνσεΐ5  θα τεθούν επί
Tannros και θα συζητηθούν
με όλα τα αρμόδια όργανα,
oncos το ΕΤΕΚ», κατέληξε ο
κ. Koupos.
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